
G810

G810无线游戏耳机使用说明书

产品规格

●蓝牙版本:V5.2 

●发射功率：CLASS2

●无线连接范围：约10米

●工作频率范围：2402-2480MHZ

●耳机内置可充电锂电池容量：1000mAh

●连接充电器规格：DC 5.0V  1000mA 

●正常充电时间：约3小时 

●耳机工作续航时间：约50小时（关闭LOGO灯光, 60%音量播放音乐）

按键及插口定义 基本操作说明 

【售后服务】

【耳机配套组成】

【使用声明】

产品特点：

产品功能 

●支持立体声音乐播放、播放/暂停、音量大小/上下选曲、麦克风关闭/开启等

功能

●支持电话：接听、挂断、拒接、末号重拨等常用功能

●支持操作语音提示

●支持耳机低电量提示

●支持HFP1.7、HSP1.2、A2DP1.3、AVRCP1.6

●支持AAC、SBC音频解码

●支持低延时游戏功能（Dongle连接）

Product Specification

●Bluetooth version:V5.2 

●Transmit power：CLASS2

●Wireless connection range：about 10m

●Operating frequency range：2402-2480MHZ

●Build-in rechargeable lithium battery capacity: 1000mAh

●Connection charger specification：DC 5.0V  1000mA 

●Normal charging time：about 3 hours 

●Headset continuous working time：about 50 hours（Turn off LOGO

light, 60% volume play music）

1.The headset has four connection modes, including normal Bluetooth 

mode, Bluetooth low-latency mode (USB-A and Type C connection modes) 

and 3.5mm wired mode, which can be used in various scenarios and 

devices.

2.Headset with game mode and music mode two kinds of sound, listening 

to songs, games can be.

3.The headset comes with a powerful low latency engine, which can be as 

low as 35ms to enjoy the game    experience of audio and picture 

synchronization.

4.The headset is ergonomic and lightweight, which makes it easy to wear 

for a long time.

5.The headset has a built-in 1000mah battery, which can last you a week on 

a single charge.

6.The headset are equipped with soft and breathable large size mesh 

earmuffs for comfort.

7.Headset with cool lighting, release the passion of e-sports.

①Volume + / next key: short press once to increase the volume by one 
level, long press to switch to the next song; When the volume reaches the 
maximum, there will be a "Max volume" prompt tone.
②Volume - / previous key: short press once to reduce the volume by one 
level, long press the previous key; When the volume is reduced to the 
minimum, there will be a "Min volume" prompt tone
③Multifunction key MFB：
(1) Power on: press and hold for about 2 seconds, and the voice prompts 
"power on".
(2) Power off: in the power on state, press and hold for about 3 seconds to 
power off, and the voice prompts "power off".
(3) Pairing: in the off state, press and hold for about 6 seconds to enter the 
pairing state, and the voice prompts "pairing".
(4) Play / pause: when playing music, press once to play or pause music.
(5) Answer / end an incoming call: when there is an incoming call, short 
press once to answer the call, and long press for 1 second to reject the call; 
During a call, short press once to end the current call.
④Light switch button: turn off / on the logo light effect.
⑤Mic key / sound effect mode switch key：
（1）Press once to turn off the microphone, and the voice prompts "mic 
off"; Press again to turn on the microphone, and the voice prompts "mic 
on".
（2）Switching between game mode and music mode: long press for 2 
seconds to switch modes, and there is a voice prompt of "game mode" or 
"music mode".
⑥Bluetooth indicator window：
（1）Startup blue light flashes slowly
（2）Pairing status red and blue lights flash alternately
（3）The blue light flashes quickly when an incoming call is made, and the 
blue light stays on after answering the call

⑧Type C charging interface: the connected charger is dc5v/1000ma, and 
the headset will automatically shut down when plugged in for charging.

（4）Red light double flashing /3 s at low battery
⑦Line in 3.5mm audio input interface: when a 3.5mm plug cable is inserted, 
the headset will automatically shut down and play the signal of the external 
device. (the microphone of the headset does not support wired input)
⑨Charging status indication window: the red light will be on for a long time 
during charging, and the red light will go out and the green light will be on 
for a long time after being fully charged.
⑩Left and right ear shell lights: the ear shell lights up after startup, and can 
be turned off or on by operating ④.

1.Turn on&Paring
●Long press the button ③ for about 2 seconds in shutdown mode, the 
Bluetooth headset enters the power-on state (voice prompt "Power on"). 
When the headset is powered on, Paired will be connected firstly; those 
never paired enter pairing state (voice prompt Pairing). In the pairing state, 
devices with Bluetooth function, such as mobile phones, can search for and 
connect to the headset, and exit the pairing state after the connection is 
successful.
●Manually enter matching：In the shutdown state, long press the "③" 
button for 6 seconds, the headset will directly enter the pairing state after it 
is turned on.
●After the earphone enters the pairing state, the red and blue indicator 
light flashes alternately in the work indicator window. Turn on the Bluetooth 
function of the mobile phone, set it to discoverable state, and add or search 
for a new device. Find "SOMIC G810" in the device list, and select pair. Then 
the headset connects to the mobile phone successfully, and the voice 
prompt "Connected" is displayed, that is, the pairing process is complete.

●Bluetooth transmitter pairing：Bluetooth transmitter is inserted into the 
computer USB port, when the equipment identification is completed, the 
blue lights flash slowly, with a thimble by pairing inside the shell of the 
round hole pressing button for 2 seconds, pairing blue tooth transmitter 
into the state, the blue indicator light flash, when the blue tooth transmit-
ters and blue tooth headset paired and Connected successfully finished, 
voice prompt "Connected", The blue light on the Bluetooth transmitter will 
light up.
●Remark：The Bluetooth headset and the Bluetooth transmitter have been 
paired at the factory settings. Plug the Bluetooth adapter into the USB port 
of the computer, and the headset will automatically connect after it is 
turned on.If it can’t match,pls follow previous step to re-match again for 
headphone and USB dongle.

2.Power off
● When the Bluetooth headset is on, long press the "③" button for about 3 
seconds, and at the same time, there will be a prompt tone of "Power off", 
and the Bluetooth headset will turn off

3．Volume +/ Next track
● When the device is connected to play music, press the volume "①" 
button once to increase the sound level by one level. When the volume 
reaches the maximum, there will be a prompt sound "Max volume". Long 
press the  "①" key  to switch to the next track for the music.

4．Volume -/ Last song
● When the device is connected to play music, press the volume "②" 
button once to reduce the sound level by 1. When the volume reaches the 
minimum, there will be a prompt sound "Min Volume". Hold down the 
volume "②" button long to switch to the previous track.

5. Mute MIC
● During a call, press the "⑤" button once to turn OFF the microphone, and 
the voice prompt "MIC OFF" will be displayed. Press the "⑤" button again 
to open the microphone, and the voice prompt "MIC ON" will be displayed.

● Switch between bee play mode and music mode: long press the ⑤ key 
for 2 seconds to switch modes, and there is a voice prompt of bee play 
mode or music mode

6. Light button: briefly press the button ④ by once to turn off or turn 
on the light.

7.Calls
●When the connected mobile phone has an incoming call, the voice 
prompts”In coming call”, and the blue light of headset flashes.Press ③ 
once to answer the call,the blue light of headset ⑥ will be on when 
answering the call,press ③ again to hang up the call,press and hold for 1 
second to reject the call

8.Last number redial
●When the headset connected the mobile phone, short press ③ twice in 
succession,the device will automatically redial the last phone number dialed 
by the mobile phone

9.Low power warning
●This headset has a low-power voice prompt function.When the battery 
enters a low-power state,there will be a voice prompt “low power”every 4
minutes,and the red indicator light of the headset flashes twice every 3 
seconds.

10.Charging instructions
●The headset has a lithium battery, and it is recommended for you to 
charge the battery before first using the headset.
●When the battery power of the headset is too low during use, there will be 
a "Low Power" prompt sound, please charge it in time.
●Insert the charging plug into the ⑧ Type C port and the headset will 
automatically shut down. At this time, the charging red indicator light will 
be on. When it is fully charged, the red indicator light will turn off and the 
green indicator light will stay on.

11.Bluetooth transmitter instructions
●The Bluetooth headset and the Bluetooth transmitter have been paired at 
the factory settings. Plug the Bluetooth adapter into the USB port of the 
computer(or use the dongle extension cable on the USB interface)/mobile 
phone , and the headset will automatically connect after it is turned on.

12.Headset restores the factory setting
Under the shutdown state, long press ① and ③ button for 10 seconds to 
sound the prompt "beep" when the factory setting is completed. The blue 
light and red light of the headset double flash 3 times at the same 
time.(Note: Headphone recovery from factory settings removes all previous 
pairing information)

13.wired mode:
Connect the 3.5mm audio cable to the headset;
In this mode, only the microphone on the audio cable can be used, and the 
microphone on the headset cannot be used.

1. Please read the operating instructions carefully and keep them properly 
before using this product;
2. Please charge the product for the first time;
3. In order to maintain the normal service life of the battery, please ensure 
that the product is used at least once in two weeks, and please supplement 
the power in time after use.
4. Chargers produced by regular manufacturers and certified by CCC must 
be selected;
5. If the mobile phone cannot receive the Bluetooth headset, please confirm 
whether the Bluetooth headset is in the "pairing mode". If the headset has 
not been paired or connected for a long time, please restart the headset or 
restore the factory settings before using.

1.Headset   1PC
2.Type c charging   1PC
3.User Manual   1PC
4.Dongle 1PC
5.3.5mm Audio cable     1PC
6.Dongle Extension cable       1PC

1.Do not use headphones during charging。
2.When wearing headset outdoors, choose safe sports venues and roads, 
adjust the appropriate volume,         and pay attention to traffic safety。
3.Do not use headset while driving a motor vehicle。

In order not to waste your valuable time, please check the following items 
before repair.

Product function 

●support stereo music playback, play / pause, volume size / music 

selection up and down, microphone off / on and other functions

●support telephone: answer, end, reject, redial the last number and 

other common functions

●support operation voice prompt

●support earphone low battery prompt

●support hfp1.7, hsp1.2, a2dp1.3, avrcp1.6

●support AAC and SBC audio decoding

●support low delay game function (dongle connection)

①音量+/下一曲按键：短按一次音量加一级，长按切换下一曲；音量达到最大
时会有“Max volume”提示音。
②音量-/上一曲按键: 短按一次音量减一级，长按上一曲；音量减到最小时会有
“Min volume”提示音。
③多功能按键MFB：
（1）开机：长按约2秒开机,语音提示“Power on”。
（2）关机：开机状态下，长按约3秒进行关机，语音提示“Power off”。
（3）配对：关机状态下，长按约6秒进入配对状态，语音提示“Pairing”。
（4）播放/暂停: 在音乐播放时,单按一次为播放或暂停音乐。
（5）接听/挂断来电：有来电时，短按一次为接听来电，长按1秒为拒接来电；
通话时，短按一次为挂断当前通话。
④灯光开关按键：关闭或开启LOGO灯效。
⑤MIC按键/音效模式切换键：
（1）按一次为麦克风关闭，语音提示“MIC OFF”；再按一次为麦克风打开，
语音提示“MIC ON”。
（2）游戏模式与音乐模式切换：长按2秒进行模式切换，有语音提示Gaming 
mode或Music mode。
⑥蓝牙指示灯窗口：
（1）开机蓝灯慢闪
（2）配对状态红蓝灯交替闪烁
（3）来电时蓝灯快闪,接听电话后蓝灯长亮
（4）低电量时红灯双闪/3秒
⑦Line IN 3.5mm音频输入接口：当插入3.5mm的插头线，耳机即自动关机,耳
机播放外接设备的信号。（耳机的麦克风不支持有线输入）
⑧Type C充电接口：连接的充电器规格为DC5V/1000mA，插入充电时耳机会
自动关机。
⑨充电状态指示窗口：充电时长亮红灯，充满电后红灯熄灭，绿灯长亮。
⑩左右耳壳灯光: 开机后耳壳灯光亮起，可通过操作④进行关闭或开启。

5. 麦克风静音
●通话状态时，按一次⑤键为麦克风关闭，语音提示“MIC OFF”；再按一次⑤
键为麦克风打开，语音提示“MIC ON”。
●蜂玩模式与音乐模式切换：长按⑤键2秒进行模式切换，有语音提示Bee Play 
Mode或Music mode。

6.灯光按键：短按一次④键，关闭或开启LOGO灯效。

7.接打电话
●当连接的手机有来电时，语音提示In coming call，耳机的蓝灯快闪。短按③键
一次可实现接听来电，接听电话时，耳机的⑥蓝灯长亮，再短按一次③键则挂断
电话，长按1秒为拒接来电功能。

8.尾号重拨
●耳机在连接手机状态下，双击③键一次，手机会自动重拨手机最后一个拨出去
的电话号码。

9.低电提示
●此耳机具有低电语音提示功能，当电池进入低电状态时，每隔4分钟就会有声音
提示“low Power”，同时耳机的红色指示灯每3秒连续闪两次。

10．充电使用
●耳机内置锂电池，建议您在首次使用耳机前对电池进行充电。
●耳机使用中当电池电量过低时，耳机会听到“ low Power”提示音,请您及时充
电。
●将充电插头插入⑧接口，耳机进入自动关机，此时⑨是红色指示灯长亮，充满
电后，红色指示灯熄灭，并亮起绿色指示灯。

11. 蓝牙发射器的使用
●出厂时蓝牙耳机与蓝牙发射器已经配对好，把蓝牙发射器插到电脑（也可以通

12．耳机恢复出厂设置：关机状态下，长按住①键与③键10秒，恢复出厂设置
，当恢复出厂设置完成时，会发出提示音“嘟嘟”两声，同时耳机的蓝灯和红
灯同时双闪3次。（注：耳机恢复出厂设置会清除之前所有的配对信息）

13．有线模式：
用3.5mm音频线接入耳机即插即用；
此模式下，只能使用音频线上的麦克风，耳机上的麦克风无法使用。

温馨提示：
1,使用本产品前请仔细阅读使作说明书并妥善保管;
2,首次使用时,请先将本产品进行充电;
3,为维护电池的正常寿命，请确保本产品2周至少使用一次或以上，用后请及时
补充电量。
4,必须选择正规厂家生产且经过国家CCC认证的充电器;
5,若手机无法收索到蓝牙耳机,请确认蓝牙耳机是否处于”配对模式”,若长时间
未进行配对或连接,请重启耳机或者恢复出厂设置再使用。

1、耳机 1台
2、Type C充电线 1条
3、使用说明书   1份
4、Type-C蓝牙发射器             1个
5、单3.5mm插头连接线 1条
6、Dongle扩展连接线(USB-A公头转Type-C母座,带磁环)      1条

1.充电过程中，请勿使用耳机。
2.在户外佩戴耳机时，选择安全的运动场地、道路，并调整合适的音量，注意
交通安全。

为不浪费您宝贵时间，在送修前请检查下列各项。

1、耳机具备四种连接模式，包括普通蓝牙模式、蓝牙低延迟模式（分两种连接模式）
和3.5mm有线模式，可供多种场景、多种设备使用。
2、耳机具备“蜂玩模式”和音乐模式两种音效，听歌、游戏两不误。
3、耳机搭载强劲低延迟引擎，延迟低至35ms，可尽情享受音画同步的游戏体验
4、耳机根据人体工学轻量化设计，长时间佩戴也不累。
5、耳机内置1000毫安大容量电池，超长续航，充一次电可满足你一周的使用需求。
6、耳机配备柔软透气大尺寸网布耳套，佩戴舒适。
7、耳机配置炫酷灯光，释放电竞激情。

1.开机和无Dongle配对。
●在关机状态下长按③按键约2秒后，蓝牙耳机进入开机状态（语音提示“Power 
on”），耳机开机后,有配对连接过的会先进入回连，无配对连接过的则进入配对
状态（语音提示Pairing）。在配对状态下，手机等带蓝牙功能的设备可以搜索并连
接耳机，连接成功后退出配对状态。
●手动进入配对：在关机状态下，长按③键6秒，耳机开机后会直接进入配对状态。
●耳机进入配对状态后，工作指示灯窗口显示红蓝色指示灯交替快闪烁。打开手机
的蓝牙功能，设置为可发现状态，并添加或搜索新设备，在搜索的设备清单中找到
“SOMiC G810”，请选择进行配对，随后耳机与手机连接成功，语音提示“ 
Connected”， 即完成配对连接过程。连接成功后耳机的蓝色指示灯慢闪。
●蓝牙发射器配对：耳机在开机配对状态下，蓝牙发射器插入到电脑/手机的
Type-C口或者可以使用Dongle扩展连接线(USB-A公头转Type-C母座）配合使用
，当设备识别完成之后，语音提示“Connected”，此时耳机蓝色指示灯慢闪，蓝
牙发射器的蓝色指示灯会长亮。
●出厂时蓝牙耳机与蓝牙发射器已经配对好，把蓝牙发射器插到电脑的USB口上，
耳机开机后即会自动连接。（如有不能连接的情况，请按上述步骤进行操作耳机和
蓝牙发射器重新配对连接）

2.关机。
●蓝牙耳机在开机状态，长按③按键约3秒，同时有“Power  off” 提示音，蓝牙
耳机进入关机。

3．音量+/下一曲
● 在连接设备播放音乐状态下，短按①按键1次，声音增加1级，音量达到最大时会
有提示音“Max volume”。长按住①键，为音乐切换下一曲。

4．音量-/上一曲
● 在连接设备播放音乐状态下，短按②按键1次，声音减少1级，音量达到最小时会
有提示音“Min volume”。长按住②键，为音乐切换上一曲。

（在使用时请详阅本说明书，并妥善保存！）

G810 Wireless Gaming Headset Instruction Manual

①音量+/下一曲按键

②音量-/上一曲按键

③开关机按键（多功能按键MFB）

④灯光快关按键

⑤MIC按键（复合模式功能切换）

⑥蓝牙指示灯窗口

⑦Line IN 3.5mm音频输入接口

⑧Type C充电接口

⑨充电状态指示窗口
⑩左右耳壳LOGO灯光

Key and socket definition

After-sales service

Using Statement

Reminder

Headset and Accessories Product Features：

Basic Operation Instruction ①Volume + / next key

②Volume - / previous key

③Multifunction key MFB

④Light switch button

⑤Mic key / sound effect mode
switch key

⑥Bluetooth indicator window

⑦Line in 3.5mm audio input interface

⑧Type C charging interface

⑨Charging status indication window
⑩Left and right ear shell lights

FCC Statement
Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance 
could void the user's authority to operate the equipment.
This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital 
device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide 
reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This 
equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and 
used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio 
communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a 
particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or 
television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the 
user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following 
measures:
-- Reorient or relocate the receiving antenna.
-- Increase the separation between the equipment and receiver.
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver 
is connected.
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help
This device complies with part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following 
two conditions (1)this device may not cause harmful interference, and (2) this device must 
accept any interference received, including interference that may cause undesired 
operation.

https://manuals.plus/m/17d3b6d75f9a32dec21697c5a6c00cd0bb84df71ee1a6b0aee8d48aefde2b71a

